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Irásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor kapok választ a Norvég Alap eljárásrendjével kapcsolatos kérdéseimre?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon önkormányzati é s
területfejlesztési miniszter úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Új Magyarország Fejlesztési Terv végrehajtását felügyelő eseti bizottság 2007. szeptember
18-ai ülésén azt kértem Vági Márton elnök úrtól, hogy bocsássa rendelkezésünkre a Norvé g
Alap forrásainak elosztásával kapcsolatos eddigi összes variációban érvényes, és a döntés t
megalapozó eljárásrendeket . Azokat is, amelyek alapján az első körben döntöttek, és azokat
az eljárásrendeket is, amelyek alapján a második körben döntöttek a támogatásokról . A
kérésemre azonban a mai napig semmiféle választ nem kaptam, ezért kérném újra az els ő
körben az NFU által elkészített eljárásrend és a második körben a módosított eljárásrendet
tanulmányozásra. Annak reményében, hogy minél előbb megkapom a kért dokumentumokat ,
teszem fel a következő kérdéseket :

• Milyen módon változott a Norvég Alap eljárásrendje ?
• Miért nem kapjuk meg a bizottsági ülésen az általunk kért és a kormányzati szervek álta l

ígért anyagokat ?
• Mikor kapom meg a Norvég Alap eljárásrendjével kapcsolatos és korábban kért

anyagokat ?

Budapest, 2007 . október 16 .
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